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Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Adóreform nélkül a magyar gazdaság béna marad .” címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Veres János pénzügyminiszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

„Ha nem tudod, hová tartasz, valahol máshol fogsz kikőtni.” - szól a mondás, amely
már hat éve igaz a magyar kormány gazdaságirányítására. Nehéz felfedezni bármifél e

stratégiát, átgondoltságot a gyakran egymásnak ellentmondó intézkedések,
trükközések mögött .

Sodródás, tanácstalanság és megbízhatatlanság . Ezzel a három szóval jól jellemezhető
az eltelt időszak. Hazánkban a leggyengébb a növekedés . Magyarországon egyedül a
környező országok között, semmit nem csinált a kormány az adórendszerrel . Az is

egyértelműen kimutatható, hogy minden olyan országban, ahol jelentős a bővülés,
változtattak az adórendszeren . Karcsúsították az államot, és ésszerűsítették a

kiadásokat.

Egyedül Magyarországon nem történt semmi . Ezért panaszkodnak a befektetők, és a
kormány beteges bénultságát érzik a b őrükön a kis-és középvállalkozók .

Ez év elején a kormány nagy nekibuzdulást mutatott az adórendszer átalakítása terén .

Majd bebizonyosodott, hogy a kisebbségi kormány nem képes, alkalmatlan a z

adórendszer átalakítására, fél mindenféle változást megtenni .

Az elavult adórendszer és a vele párosuló felelőtlen költségvetési politika meghozta
gyümölcsét . Megbízhatatlanság . Adócsökkentések ígérete helyett adó növelés .



Dióhéjban ez a véleménye a vállalkozásoknak és a munkavállalóknak a kormányzat e
téren kifejtett munkásságáról .

Tisztelt Miniszter Úr !

Amennyiben nem lesz adócsökkentés, egy önleépítő folyamat indul be . Az állam

bevételei közül kiesnek a megszűnő cégek nyereség befizetései, a munkanélkülivé

válók személyi jövedelem befizetései, amik miatt újabb kiadáscsökkentésre, újab b

megszorításra, és az IMF-es és EU-s hitelek felhasználására lesz szükség . A

visszafizetési kötelezettségnek pedig nagy ára van. Ez mind annak a globális pénzügyi

válságnak a következményei, amelyhez sem a magyar munkavállalóknak, sem a

magyar vállalkozásoknak nincs semmi közük. A magyar kormány mégis velük fizetteti

meg. Az újabb megszorítások ezért nem a problémák megoldását célozzák, hanem azt

jelzik, hogy mindenáron megfeleljünk a nemzetközi pénzvilág érdekeinek .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, válaszoljon az alábbi kérdéseimre .

1. Készült-e számítás arra vonatkozóan, hogy az adórendszer átalakításának

elhalasztása miatt hány cég fog megszűnni? Ezáltal mekkora nyereség

befizetésétől, szja befizetéstő l stb. esik el az állam?

2. A sok külföldi példa ellenére nincs adócsökkentés . Hogyan akarja így a

kormány a kis- és középvállalkozások versenyképességét javítani ?

3. Mi értelme volt a versenyképességi kerekasztal megbeszéléseknek, ha semm i

nem történt, nincs adócsökkentés?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2008 . december 19 .

Szatmáry Kristóf
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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